
ZAPISNIK 

s 20.sjednice Gradskog vijeća Grada Sv. Ivana Zeline održane 18. prosinca 2024. godine u Gradskoj 

vijećnici s početkom u 18,00 sati. 

PRISUTNI: 

VIJEĆNICI GRADSKOG VIJEĆA: 

1. BRIGITTE BERULEC 
2. DARKO BISTRIČKI 
3. MARIO DUKARIĆ 
4. ZORAN FUČKAN 
5. ŽELJKA JAREC BUKAL 
6. EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK 
7. MLADEN JURIŠKOVIĆ 
8. MARIJA KRALJ  
9. JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ 
10. BERISLAV RATKAJEC 
11. IVICA SAMBOL 
12. ANICA TRCAK 

 

ODSUTNI: MAKSIMILIJAN JAREC, RENATA KOBER – OPR., MARICA REMENAR – ispr. 
 

OSTALI PRISUTNI: 

Hrvoje Košćec – gradonačelnik 

Mirjana Hranjec Banovec – zamjenica gradonačelnika 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za gospodarstvo, stambeno-komunalne djelatnosti 
i zaštitu okoliša 
Kristina Gajger i Mia Nikolac – više stručne suradnice za proračun i financije 
 
Vjeran Antolković – Direktor Zelinskih komunalija 
Dorotea Kos -  Radio Sveti Ivan Zelina   
 
 

Darko Bistrički, predsjednik,  pozdravlja sve prisutne, konstatira da je sjednici prisutno 12 od 15 

vijećnika, predlaže dnevni red kakav su vijećnici  primili uz poziv za sjednicu , uključujući i dodatnu 

točku 

 

26. Donošenje Odluke o grafičkom prikazu ulice u naselju Svetom Ivanu Zelini na području Grada Svetog 

Ivana Zeline 

 

koju su vijećnici primili naknadno. 

 

Prijedlog je dat na glasovanje. 

 

Gradsko vijeće jednoglasno je usvojilo slijedeći 

https://www.zelina.hr/portal/ustroj/sjednice-gradskog-vijeca/item/3715-18-12-2024-20-sjednica-gradskog-vijeca.html
https://www.zelina.hr/portal/ustroj/sjednice-gradskog-vijeca/item/3715-18-12-2024-20-sjednica-gradskog-vijeca.html
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D N E V N I  R E D  
 

1.  Usvajanje Zapisnika s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

2.  Aktualni sat 

3.  Donošenje II izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

4.  Donošenje Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog 
Ivana Zeline za 2024. godinu 

5.  Donošenje II Izmjena  i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 
Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

6.  Donošenje II  Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Grada Svetog Ivana Zeline u 2024. godini 

7.  Donošenje II Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

8.  Donošenje II Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 
2024. godinu 

9.  Donošenje II Izmjena i dopuna Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana 
Zeline za 2024. godinu 

10.  Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. 
godinu 

11.  Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 

12.  Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline 
za 2025. godinu 

13.  Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 
Zeline za 2025. godinu 

14.  Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2025. godinu 

15.  Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2025. godinu 

16.  Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 

17.  Donošenje Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. 
godinu 

18.  Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2025. godinu 

19.  Donošenje 

 A) Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024.  
godinu 

 B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. 
godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine 

20.  Donošenje  Odluke  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda na području 

Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 

21.  Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. 
godinu 

22.  Donošenje 

 A) Zaključka o prijedlogu razrješenja mrtvozornika za područje Grada Svetog Ivana Zeline   

 B) Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Grada Sv. Ivana Zeline 

23. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjeni  Pravilnika o 
unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće   

24. Donošenje Odluke o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa „HBOR- 
subvencija kredita“ 

25. Donošenje Izmjena Programa mjera potpora male vrijednosti u poljoprivredi Grada Svetog 
Ivana Zeline za razdoblje 2021. do 2027. godine 
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26. Donošenje Odluke o grafičkom prikazu ulice u naselju Svetom Ivanu Zelini na području Grada 

Svetog Ivana Zeline  
 
 

Točka 1. 

Usvajanje Zapisnika s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

Zapisnik su vijećnici primili uz poziv za sjednicu, na isti nije bilo primjedbi. 

Isti je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno (12 prisutnih) je usvojilo 

Zapisnik s 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Svetog Ivana Zeline 

 

Točka 2. 

Aktualni sat 

 

1. Jasna Novaković Marković: - pozdravlja sve prisutne 

Znate da je prošlo malo više od godinu dana kako smo svi ovdje jednoglasno izglasali Odluku o 

ulaženju u program „Grad prijatelj djece“ i vjerujem da znate da smo 10.12. dobili titulu „Grada 

prijatelja djece“ na čemu svima nama čestitam jer svi mi smo ovdje zaslužni i svi koji rade s djecom i 

za djecu su doprinijeli ovoj velikoj i vrlo časnoj tituli. Želim reći da kao voditeljica Dječjeg vijeća, 

velikog je tu bilo posla i puno rada kroz cijelu ovu godinu dana a isto tako želim reći da ovo nije 

gotovo, nego da sad sa ovim ulaskom i ovom titulom ne samo što ćemo dobiti počasnu tablu na 

početku ulaza u Grad nego nam to naravno donosi nove odgovornosti i još veću brigu za boljitak djece 

u našoj lokalnoj zajednici. Sigurno ste i kroz razno razne društvene mreže mogli vidjeti da osim što je 

Grad dobio ovu vrlo časnu titulu, da je i naša dječja gradonačelnica dobitnica godišnje nagrade Emil 

Paravina, koja se dodjeljuje osnovnoškolcima za promociju dječjih prava i dječje participacije. Ovim 

putem želim prenijeti i njezine zahvale kompletno za rad koji je pružen od strane Grada i od strane 

svih nadležnih koji su  bili u direktnom ili indirektnom radu kompletnog programa „Grad prijatelj 

djece“. Također želim samo isto napomenuti da u nekim budućim sjednicama može se pozvati i dječja 

gradonačelnica, voljeli bismo da to bude na početku iduće godine, kad bude prva sjednica da iznese 

program rada Dječjeg gradskog vijeća da ste upoznati ukratko što i kako se namjerava raditi u idućoj 

godini. 

 

2. Ivica Sambol: - pozdravlja sve prisutne 

 

1) Pošto nemamo mjesnih odbra, kao gradskom vijećniku obratilo mi se nekoliko građana sa 

raznim pitanjima za gradonačelnika. Jedno od tih pitanja vezano je uz uređenje autobusnih 

postaja. Pitanja glase većinom; da li se planira izgradnja novih nadstrešnica na postojećim 

autobusnim postajama ili već neki drugi način zaštite, a mislim da osim nadstrešnice 

nemamo drugih mogućnosti tih putnika, a to su naša djeca, najmlađi stanovnici ovoga našeg 

Grada. Npr., pitanje je bilo iz Šulinca, Gornjeg Orešja, Žitomira, mogu nabrojiti još puno 

mjesta u našem gradu gdje imamo autobusne postaje a nemamo nadstrešnice. Planirate li u 

proračunu i u sljedećoj godini izgradnju nadstrešnica i koliko i gdje?     

https://www.zelina.hr/portal/ustroj/sjednice-gradskog-vijeca/item/3715-18-12-2024-20-sjednica-gradskog-vijeca.html
https://www.zelina.hr/portal/ustroj/sjednice-gradskog-vijeca/item/3715-18-12-2024-20-sjednica-gradskog-vijeca.html
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2) Drugo pitanje vezano je uz naselje Majkovec; naselje Majkovec se nalazi na prometnici 

između Svete Helene i Dugog Sela gdje je stvarno svakodnevno pojačan promet i zbog same 

prometnice koja je relativno ravna vozači se voze povećanom brzinom od dozvoljene. 

Također, tu su ugrožena djeca koja putuju prema školama, da li srednjoj školi, prema Dugom 

Selu, da li prema osnovnoj školi u Donju Zelinu, pa oni pitaju da li se planira izgradnja 

pješačke staze u Majkovcu, barem na glavnoj cesti ili barem proširenje rubne staze uz samu 

kolničku traku? 

 

Hrvoje Košćec: 

Što se tiče prvog pitanja, mi svake godine uredimo nekoliko autobusnih stanica. Kako smo to radili 

do sada tako ćemo to raditi i ubuduće, prema tome nema nikakve bojazni da ćemo iz godine u 

godinu postavljati nove autobusne stanice ili ćemo mijenjati neprikladne i stavljati nove tako da sve 

bude jednoobrazno.  

Što se tiče planirane izgradnje nogostupa u naselju Majkovec, rekao bih da je Majkovec samo jedno 

od naselja u kojima postoji problem nedostatka nogostupa, to sam već nekoliko puta napominjao, 

jedini logični pristup je broj vozila, znači prometnost pojedine ceste. I zato nam je prvi prioritet 

izgradnja nogostupa uz glavnu državnu cestu, a nakon nje će onda uslijediti i nogostupi na ostalim 

cestama ovisno o broju vozila.  

Majkovec se nalazi na jednom koridoru Zelina, Šulinec, Marinovec, Obrež, pa dalje prema Dugom 

Selu i ta cesta je relativno prometna, ali ako gledamo redoslijed prije toga će još ići izgradnja 

nogostupa kroz Brezovec Zelinski zato što tu ima također veliki broj kamiona  koji traže svoj najkraći 

put prema autocesti. Dinamika je određena financijskim sredstvima, trenutno ne  postoji nijedan 

Fond Europske unije niti nacionalni fond iz kojeg bi se mogli financirati ili sufinancirati nogostupi pa 

smo prisiljeni nogostupe graditi vlastiti sredstvima a to onda ide nešto sporije nego što bi mi to 

htjeli.          

 

3. Eva Jendriš Škrljak: - pozdravlja sve prisutne 

1. Dolazi vrijeme Božića, diljem naše zemlje dijele se božićnice, pa bi ja pitala gradonačelnika, 

vidjeli smo da je povećan cenzus za dobivanje božićnica,  mene zanima, i u većini, više od 

polovice gradova Zagrebačke županije isto tako je taj cenzus povećan, međutim, ono što sam 

primijetila da naš Grad dijeli najniže božićnice a nisu obuhvaćene ili niste objavili da su 

obuhvaćene i druge socijalno ugrožene kategorije kao i nezaposleni što 50 % gradova 

Zagrebačke županije je obuhvatilo.  

Pa eto, moje je pitanje zašto je to tako s obzirom da smo Grad VII stupnja razvijenosti? 

2. pitanje; gradonačelniče Vi ste me ponukali da se pozabavim malo s tim pitanjem; na prošloj 

sjednici Gradskog vijeća pisalo je u onim materijalima da je jedno javno poduzeće koje nije 

gradsko dobilo 20.000 eura i onda se Vi niste mogli sjetiti koje je to javno poduzeće kojem 

ste dali 20.000 eura, onda se gospođa Kašnar sjetila da se radi o Radio Zelini. Pa sam ja malo 

pogledala tu Radio Zelinu, vlasničku strukturu, ja bih prvo pohvalila rad svih djelatnika Radio 

Zeline, stvarno imaju dobar informativni program i zabavni dio i od velikog su značaja za 

pružanje informacija u našem gradu i lokalnih zbivanja no isto tako znamo da je Radio Zelina 

uređivana, da je uređivan prostor, da je nabavljena nova oprema, međutim ako vi pogledate 

malo njihovu dugotrajnu imovinu, materijalna se nije mijenjala od 2018. godine i iznosi oko 
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5000 eura. Grad Sveti Ivan Zelina je vlasnik u 25 % i mene sad zanima da li nama netko od 

odgovornih osoba može rastumačiti; ako je Grad kao vlasnik 25 % dao 20.000 eura, mene 

zanima u koju svrhu je to dao ako se dugotrajna materijalna imovina nije mijenjala, koliko je 

dao većinski vlasnik i da li netko od odgovornih može doći na Gradsko vijeće i predstaviti nam 

poslovanje Radio Zeline?       

Hrvoje Košćec: 

Za prvo pitanje vratio bih se malo unazad da se naši umirovljenici podsjete da do 2013. godine Božićnice 

u Zelini uopće nije bilo, tek 2014. ili 2015. smo uveli Božićnicu i tada smo malo po malo krenuli. Prva 

Božićnica je bila 100,00 kuna, i tako smo iz godine  godinu nastojali povećavati iznos Božićnice i isto 

tako povećavati cenzus za dobivanje Božićnica. Prije dvije godine smo na inicijativu Hrvatske stranke 

umirovljenika i Gradske udruge umirovljenika podigli cenzus na 560 eura i također smo podigli nešto 

Božićnice  i ove godine smo ponovno to malo podigli. Znači, trudimo se iz godine u godinu podizati taj 

cenzus i podizati iznos Božićnice onoliko koliko nam to trenutne financije dozvoljavaju. Ja bih bio 

naravno puno sretniji da  te Božićnice budu 2,3 ili 5 puta veće ali ušli smo u jedan ciklus velikih 

investicija, imamo zaista puno projekata izgradnje i  jednostavno trenutno raspoloživa sredstva nam ne 

dozvoljavaju daljnje povećanje Božićnice, barem u ovom trenutku. Ukoliko to bude moguće, mi ćemo 

svakako raditi na tome da one budu povećane. Osim umirovljenika, ako se dobro sjećam, Božićnice 

dobivaju i roditelji njegovatelji koji brinu o djeci sa invaliditetom, njih smo prošle godine uključili u 

dobivanje Božićnice i to su zapravo dvije kategorije koje dobivaju Božićnice. Što se tiče nezaposlenih i 

ostalih kategorija, trenutno nije u planu dodavanje Božićnica, iskreno u Zelini ima manje od 100 

nezaposlenih osoba i što bi se reklo možda to i financijski ne bi bilo neko veliko opterećenje, ali u Zelini 

zaista ima puno posla, ima puno otvorenih radnih mjesta i ja zaista vjerujem da tko želi raditi može jako 

puno naći posao. 

Što se tiče Radio Zeline, Grad Sveti Ivan Zelina kroz svoje financiranje zapravo ne financira ulaganje u 

opremu niti u imovinu. Mi sa Radio Zelinom isključivo imamo ugovor o tome da oni izvještavaju o svim 

informacijama važnim za naše građane s područja našeg grada, jednako kao i Županija, koliko znam ima 

ugovor sa Radio Zelinom o izvještavanju, o događanjima sa područja Zagrebačke županije odnosno 

prenosi sve obavijesti koje prenosi i Zagrebačka županija.  

E sad, što se tiče izvješća o poslovanju, to ćemo vidjeti, da li tvrtka koja je 25% u vlasništvu jedinica 

lokalne samouprave ima kakvu obavezu izvještavanja prema Gradskom vijeću. To ću vam odgovoriti 

slijedećom prilikom. 

 

4. Brigitte Berulec: - pozdravlja sve prisutne 

Moje je pitanje direktno prema gradonačelniku, vrlo jednostavno; ima li najave novih firmi u 

poslovnim zonama? 

Hrvoje Košćec: 

Da. 

 

Brigitte Berulec: 

Koliko? Da imamo sada brojku, recimo da nas razveselite za slijedeću godinu, pa će nam se povećati 

prihodi. 
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Hrvoje Košćec: 

 

Vrlo je nezahvalno govoriti o novim tvrtkama u poslovnoj zoni zato što mi kao Grad, prvo, nemamo 

direktnu informaciju ali imamo informaciju o svim onim tvrtkama koje dolaze u Grad ili kod mene 

osobno tražeći informacije o mogućnostima investiranja na području grada, posebice u poslovnoj zoni. 

Više je tu razgovora i pregovora bilo, ono što pouzdano mogu reći da će se graditi dvije velike skladišne 

hale. Znači, na prostoru pored bivšeg autleta je zemljište cca 100.000 metara kvadratnih, i prema 

projektno tehničkoj dokumentaciji graditi će se dvije hale ukupne površine otprilike 40.000 metara 

kvadratnih.  

Također znam da je u procesu kupovina zemlje od zainteresiranih investitora također na području zone 

Obrež, odnosno to se zove Poslovna zona Brezovec Zelinski. Također postoje neke najave za investiciju 

na području Zeline, dosta je stvari u tijeku, ali gradnja ova dva velika skladišta počinje, ja bih rekao, već 

početkom iduće godine.  

 

Brigitte Berulec: 

Hvala Vam lijepo, super, ja se baš veselim tome, nadam se da ćete završiti razgovore koji su u tijeku da 

dođu u Zelinu i u poslovnu zonu i da imamo i veći proračun. 

Moje drugo pitanje je vezano za nogostupe; vidimo da su radovi počeli, da se gradi, radi na sve strane, 

mene zanima da li ste zadovoljni sa dinamikom radova koji se izvode, da li to prati plan i program prema 

najavljenim rokovima i da li će oni završiti prema tim rokovima i da li sve to prati jednu dinamiku 

financiranja koja je predviđena za izradu tih nogostupa i na kraju kada ćemo zaista  imati onu realizaciju, 

da li možete reći bar okvirno ako ne točno, mada rokovi su određeni vjerojatno, trebali bi, da nam 

kažete da li će to biti zaista završeno ili ćemo probijati rokove ili nećemo imati do kraja izgrađene rokove 

i što se dešava, jer zima je, znam kakvi su izvođači, imamo neka iskustva, neka loša, neka dobra ali mene 

zanima koja je to dinamika, da li će se zaista to završiti i na kraju, ti nogostupi, kada će proći nadzor, da 

će zaista to izgledati onako kako to treba izgledati i kako to priliči, a ne da se ponovno trga, ruši nešto i 

tko će to platiti?  

 

Hrvoje Košćec: 

Onaj koji trga i ruši nakon što je sve to gotovo mora sve to platiti i popraviti iako popravljeno i zakrpano 

nije nikad isto kao kad je sve napravljeno od prve.  

Nogostup Črečan, Pretoki, Hrastje ima mali zastoj u dinamici, generalno je dinamika bila dobra, pojavio 

se problem sa dva mosta koja treba izvesti i tu je došlo do nekih tehničkih komplikacija, tako da će se 

zbog ta dva mosta morati produžiti rok s time da bi ostatak trebao biti gotov uz minimalno kašnjenje a 

vezano je primarno uz broj kišnih dana odnosno dana kad se nije moglo raditi. Ali što se tiče toga, 

dodatni problem je bio što se paralelno sa nogostupom radio i projekt vodoopskrbe, konkretno kroz 

cijelo naselje Hrastje, Pretoki, Črečan, rađeni su novi priključci i prespajanje na nove priključke, tako da 

je tu dinamika nogostupa malo i patila zbog usklađivanja tih radova. Pogotovo je tu nastao problem 

kod tih komercijalnih priključaka, kod velikih potrošača, evo sad su završeni ti radovi pa se nogostup 

može privesti kraju. Veliki rubnjaci su postavljeni, ostalo je nekih 350 – 400 metara malih rubnjaka, 

nakon toga će se pristupiti asfaltiranju dionice, ali velim, ostaje problem ta dva mosta koja treba 

napraviti i tu će se vjerojatno radovi protegnuti do 4. mjeseca.  
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Što se tiče nogostupa koji je krenuo od skretanja za Blaškovec prema Donjoj Zelini, tu je za sad dinamika 

više nego dobra, sve ide po planu i za sad nema nikakvih zastoja, čak obzirom da je bilo preklapanje 

radova nogostupa i pametnog pješačkih prijelaza uskladili su se izvođači tako da je sve to izvedeno bez 

problema  i nastavlja se prema planu. Što se tiče financija, obzirom da to plaćamo iz vlastitog proračuna 

za sad nam financije pokrivaju trenutnu dinamiku i trenutno nemamo nikakvih problema, svi računi se 

plaćaju u roku, prema valuti.           

 

Točka 3. 
Donošenje II izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

 
Mia Nikolac – viša stručna suradnica za proračun i financije daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog 
reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Prošle godine, otprilike u ovo vrijeme, donijeli smo prvi prijedlog proračuna koji je bio najavljivan kao 
revolucionarnih 20 mil eura. Onda je slijedio prvi, pa drugi Rebalans, sad smo umanjili za nekih, grubo 
rečeno, 4,5 mil. eura. O kojim se to projektima radi  koji su bili planirani realizirati i zašto nisu realizirani? 
To je jedno pitanje. A drugo pitanje gdje ste me baš razočarali je pitanje zdravstva. Vi ste svečano obećali 
da ćete u nekom drugom obliku usvojiti amandman koji smo prošle godine podnijeli na zdravstvo i da 
će se dati 15.000 eura za poboljšanje kvalitete zdravstvene skrbi našim stanovnicima, a odnosilo se na 
ultrazvučne i internističke pretrage koje su čak i prikazane na onom Vašem Transparentnom gradu.  
Potrudila sam se i otišla u Dom zdravlja Zelina, porazgovarala malo sa mojim kolegama, od interniste 
nema ni „I“ a što se tiče ultrazvučne dijagnostike nismo se pomakli dalje od početka, imamo jednom 
tjedno i to svega par sati. Imamo jako duge liste čekanja, ljudi su potrebiti, ne znam jeste li upoznati s 
time kolike su vam liste čekanja u gradu.     
 
 
Brigitte Berulec: 
Vezano na kapitalne projekte, mene zanima ta planiranja, očigledno da planiranja nisu bila dobra. 
Imamo nogostup Blaževdol, Blaškovec, gdje se nije potrošilo 55,76 % sredstava, ako se ne varam. Znači, 
bilo je plan 558.834 eura a potrošeno je 311.629, što sa razliko? 
I zaštita okoliša, recimo, isto je planirano 633.685 eura i 24,84 % nije ispunjeno, ako sam ja to dobro 
iščitala, ispravite me ako nisam. Mislim da ta kapitalna planiranja i kapitalni projekti da se ne realiziraju 
u 55% ili 24 %, mislim da je to dosta velika razlika. Da li se oni mogu ipak da se realiziraju, da nemamo 
toliko napuhavanje proračuna, pa onda iz rebalansa, pa nešto mijenjamo … Ja bih molila odgovor zašto 
tako veliko planiramo a ne završimo i potrošimo te novce ciljano za što su oni namijenjeni jer možda su 
mogli negdje drugdje biti po proračunu potrošeni namjenski za neke druge projekte?     
 
 
Mladen Jurišković: 
Gospodine gradonačelniče, samo molim odgovor, pod čijom je ingerencijom Dom zdravlja Sveti Ivan 
Zelina, da li je to Zagrebačka županija ili Grad Sveti Ivan Zelina i da li može kolegica Jendriš Škrljak svojom 
upornošću i radom u Odboru za zdravstvo Zagrebačke županije utjecati poboljšanjem usluga  našim 
mještanima u Gradu Svetom Ivanu Zelini? 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Može replika gospodinu Juriškoviću? 
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Darko Bistrički: 
Može. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Gospodin Jurišković, hvale vrijedno pitanje, ostalo je sve isto svaki puta. Je, županijski je dom zdravlja, 
ali takav je i u Velikoj Gorici, Jastrebarskom, Samoboru, i svi gradovi izdvajaju za konzilijarnu 
specijalističku zdravstvenu zaštitu, neki više, neki manje, ali puno više nego Grad Sveti Ivan Zelina. I svi 
imaju organizirano. Tu je i Vrbovec. Naši ljudi idu, recimo,  pulmologu u Vrbovec. Znači, svi imaju 
organizirane po dvije, tri konzilijarno specijalističke zaštite koje plaća Grad bez obzira što je Dom zdravlja 
županijski.       
 
Hrvoje Košćec: 
Bilo je pitanje koji to projekti nisu realizirani; ja ću prvo povući jednu paralelu, znači slušao sam neki 
dan, Zagrebačka županija radi rebalans proračuna, II rebalans, i korekcija proračuna je ni više ni manje 
nego 12 %. I onda se postavlja pitanje zašto mi imamo rebalans od 5% ? Pričamo o drugim izmjenama 
u odnosu na prve izmjene. 
Kad pričamo o ukupnom proračunu, da, proračun od 20 miliona je najavljen kao najveći i on je najveći 
u povijesti Grada i on će ove godine biti najveći u povijesti Grada, ali jednako tako sam odgovarao na 
Vaša pitanja da je proračun nerealan, da je preveliki itd., da postoji 14 projekata koje smo mi prijavili, 
ali ne znamo da li ćemo dobiti EU financiranje. Vi planirate nešto, morate staviti u proračun. Mi to 
stavimo u proračun. Ajmo se dotaknuti, recimo, glazbeno edukacijskog centra koji se nalazi u proračunu 
za 2024. godinu. Rok za prijavu na natječaj bio je 01.04. ove godine. Za objavu rezultata rok je bio 90 
dana. Znači, 01.07.   Danas je 18.12., još uvijek nema rezultata. Pa sad ja vas pitam kako da ja planiram 
financiranje glazbeno edukacijskog centra, kako da planiram financiranje i kako da ne pogriješim ne za 
30 %  nego za 100 % kad onaj koji mora donijeti odluku o financiranju ju uopće ne donese. Ona je mogla 
biti donesena, mi smo sad već mogli raditi na izgradnji odnosno na rekonstrukciji ali ta stavka je naravno 
brisana iz proračuna. Ta stavka nije zanemariva, ona je milijunska i sigurno ima veliki utjecaj na 
proračun.  
 
Povezati ću odmah to pitanje sa pitanjem kolegice Berulec; planiranje 55% nogostupa nije utrošeno? 
Radi se o tome da smo  mi raspisali natječaj za izgradnju nogostupa od Donje Zeline do Goričice i da 
smo taj natječaj morali poništiti zbog, ajmo to nazvati „proceduralne greške“, i zbog ponavljanja 
natječaja smo izgubili mjesec i pol dana. Mjesec i pol dana kasnije, provedba natječaja i svega ostalog, 
jednostavno tu se radi o nekakvoj dinamici koja je uvjetovana procedurom. Isto što se tiče zaštite 
okoliša, radi se o Cerovki, gdje cijel i 12 mjesec neće biti nikakvih radova na Cerovki obzirom da je pala 
kiša, da je sastav tla takav da čak ni specijalni strojevi ne mogu tamo raditi zbog razine blata. Zaključak 
je izvođača i svih ostalih da nema smisla trošiti strojeve i ljude bez učinka nego će se privremeno 
obustaviti radovi dok se ne steknu povoljniji vremenski uvjeti i onda će se radovi nastaviti.  
Tako da generalno gledano, većina tih stavaka proračunskih  je odrađena. Ponavljam; glazbeno 
edukacijski centar nije ni pokrenut zato što još uvijek nema rezultata natječaja ni nakon više od 8 
mjeseci od prijave.  
Za šumsku infrastrukturu je bio u najavi natječaj za 2024., natječaj nije niti objavljen, to vam je isto 
skoro 700-800.000 eura, pa da sad pojedinačno ne nabrajam, ima nekoliko takvih slučajeva.  
Ovo ostalo je nekakva sitna dinamika, gdje vi ne možete svaku stavku u proračunu planirati točno na 
cent, zato što ne smijete prekoračiti stavku, a znate da nećete doći do kraja. Ali koliko? 
Prema tome,  sve stavke možda jesu 1, 2, 3, 5 % veće ili tu negdje ali na par tisuća stavaka se onda skupi 
nekakvo odstupanje ali ja tu zaista ne vidim nekakav problem.   
 
Čiji je Dom zdravlja? Da, Dom zdravlja je županijski, Županija je odgovorna za Dom zdravlja, upravlja 
njime i vodi Dom zdravlja. Ja ne znam šta ima u Jaski, šta ima u Velikoj Gorici, ali zaista je, meni barem, 
nevjerojatno da Vi očekujete da ću ja organizirati specijalističke preglede, konzilijarnu zaštitu, preglede 
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i ostale aktivnosti u Domu zdravlja. Postoje odgovorne osobe u Domu zdravlja. Kad je došla korona, kad 
smo od ravnateljice Doma zdravlja dobili upit da imaju problema sa trijažom mi smo financirali 
kontejner kojeg smo platili, dovezli, postavili da bi riješili problem u Domu zdravlja. S druge strane 
Županija već nekoliko godina ne može riješiti problem sa dobivanjem uporabne dozvole za potkrovlje 
tog istog Doma zdravlja a znate da je hitna služba stisnuta u nekoliko kvadrata i da ti prostori ne 
omogućavaju neko širenje. Kad dobijemo zahtjev od Doma zdravlja vrlo rado ćemo financirati sve ono 
što Vi govorite i zato još uvijek imamo osigurana sredstva i nemamo nikakvih problema da financiramo 
takve aktivnosti u Domu zdravlja, naravno u skladu sa našim mogućnostima.  
Ali zaista apeliram, i na Vas osobno, i na Županiju i na sve odgovorne osobe u sustavu da vide na koji se 
uopće način može riješiti prije svega prostorni kapacitet, a onda sve ostalo.  
S druge strane imamo privatnu ordinaciju dr. Mirjane Hranjec Banovec koja je sama financirala svoj 
ultrazvuk i koja može obaviti pregled za sve svoje pacijente bez ikakvog problema i nema liste čekanja. 
Grad nema nikakvih informacija o listi čekanja niti bi takve informacije nama smjele biti dostupne. 
Ja imam informacije da su liste čekanja 2,3,4,5 ili 6 mjeseci. Koliko Zelinčana je i na kojoj listi čekanja, 
mislim da to zaista nije pitanje za gradonačelnika niti za Gradsko vijeće, to je pitanje za Ministarstvo 
zdravstva, za sve one koji su odgovorni da organiziraju taj sustav da funkcionira kvalitetnije nego što sad 
funkcionira. Mislim da se liste čekanja spominju već 30 godina, od osamostaljenja Hrvatske postoje liste 
čekanja, svaki ministar je obećao da će ih skratiti, smanjiti, ukinuti da ih više neće biti, međutim 
stvarnost je da su one sve duže i duže a da ne spominjem zadnju aferu „mikroskopi“. Očito netko u tom 
visokom sustavu više radi za privatnu korist. Ne bih htio ocrnjavati cijeli sustav, mislim da je sustav 
zdravstva generalno dobar ali pojedinci stvaraju negativnu sliku nepotrebno. Mogli su za te iste novce 
kupiti dvostruko više uređaja ali mislim da je to tema za jednu širu raspravu, ne za ovo Gradsko vijeće.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Imam repliku; slažem se s Vama da nećete  generalizirati zdravstvenu skrb, naravno da postoje ljudi koji 
rade u zdravstvu, koji bi to trebali organizirati, od Vas se očekuje samo sufinanciranje, ne organiziranje.  
To je jedna stvar.  
A druga stvar; mi se nismo razumjeli jer se ne želimo razumjeti. Znači, 22 % je drugi rebalans proračuna 
u odnosu na početni koji smo donijeli prije godinu dana. Razumijem ja dinamiku europskih i da Vi ne 
možete utjecati na sve. Mene taksativno zanima da nabrojite; u odnosu tada kad smo računali prošle 
godine koji su to projekti koji nisu realizirani i koji okvirno iznose četiri do četiri i pol milijuna eura? 
Jedan od njih ste rekli da je Glazbena škola. Postoji li još koji veliki projekt?  
 
Hrvoje Košćec: 
Rekao sam Vam, šumska infrastruktura… 
 
Eva Jendriš Škrljak:  
700.000… 
 
Hrvoje Košćec: 
Imate nešto smanjenu dinamiku na Cerovki, otegnulo se dobivanje građevinske dozvole za dječji vrtić 
u Donjoj Zelini, ali ako pažljivo usporedite proračune vidjeti ćete iz usporedbe prvog proračuna i ovih 
izmjena moći do svakog centa vidjeti na kojim stavkama je nastala razlika … 
 
Eva Jendriš škrljak: 
Bih, kad ne bi pet dana prije poslali materijale… 
 
Hrvoje Košćec: 
Sve je javno i transparentno objavljeno. Sad ne znam na pamet. Ima i onaj projekt „Pametni grad“, on 
je tristo i nešto tisuća, evo već smo tu nabrojali skoro tri milijuna. Ovo su nekakve druge manje 
aktivnosti.        
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Predsjednik Darko Bistrički zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
Uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće je donijelo  
 

II izmjene i dopune Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 
 

KLASA: 400-02/24-01/06 

URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
Tekst II izmjena i dopuna Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu nalazi se u 

prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 4. 
Donošenje Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2024. godinu 
 

Mia Nikolac – viša stručna suradnica za proračun i financije daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog 
reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, predsjednik daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
Uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće je donijelo 
 

Odluku o III. izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 
2024. godinu 

 
KLASA: 400-02/24-01/07 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst Odluke o III. izmjenama i dopunama Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline 
za 2024. godinu nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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Točka 5. 
Donošenje II Izmjena  i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada 

Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 
 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, predsjednik daje prijedlog  na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
 
 Uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće je donijelo 
 
II Izmjene  i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana 

Zeline za 2024. godinu 
 

KLASA: 363-01/24-01/17 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
Tekst II Izmjena  i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 
Ivana Zeline za 2024. godinu nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

 
 
 

Točka 6. 
Donošenje II  Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada 

Svetog Ivana Zeline u 2024. godini 
 
 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
 Pod ovom točkom nema rasprave, predsjednik daje prijedlog na glasovanje. 
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
 Uz 9 glasova „za“ i 3 „protiv“  Gradsko vijeće je donijelo 

 
II  Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 

Ivana Zeline u 2024. godini 
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KLASA: 363-01/24-01/16 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst II  Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog 
Ivana Zeline u 2024. godini nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

 
 
 

Točka 7. 
Donošenje II Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, predsjednik daje prijedlog na glasovanje  i Gradsko vijeće 
jednoglasno donosi  
 

II Izmjene i dopune Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu 
 

KLASA: 321-01/24-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst II Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2024. godinu nalazi se u 
prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

  
 

Točka 8. 
Donošenje II Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 

2024. godinu 
 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  

 
II Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 

 
KLASA: 611-02/24-01/06 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 

Tekst II Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 2024. godinu 
nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
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Točka 9. 

Donošenje II Izmjena i dopuna Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana 
Zeline za 2024. godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, predsjednik daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Uzdržani“ su bili : BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
 Uz 9 glasova „za“ i 3 „uzdržana“ Gradsko vijeće je donijelo 
 

II Izmjene i dopune Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 
2024. godinu 

 
KLASA: 550-01/24-01/05   
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst  II Izmjena i dopune Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 
2024. godinu   nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
 

 
Točka 10. 

Donošenje Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu 
 
Obrazloženje prijedloga Proračuna podnio je  gradonačelnik  Hrvoje Košćec.   
 
Darko Bistrički, predsjednik,  otvara raspravu. 

Ivica Sambol:  
 
Ja moram kao lovac izraziti nezadovoljstvo sa planiranim sredstvima za lovstvo za sljedeću godinu, za 
ovu godinu je bilo planirano 9.026 eura, za slijedeću godinu planirate 4.600 eura. 
Prošle godine raspravljali smo i razgovarali o pametnom gradu, Vi ste najavili aplikaciju za pametni 
parking, pa vidim da planirate i za sljedeću godinu 351.500 eura za pametni parking. Mislim da to u ovo 
vrijeme nama nije potrebno i predlažem da se ta sredstva prenamijene za izgradnju novih parkirnih 
mjesta, da se za neke druge stvari iskoriste, npr. za financiranje svih udžbenika osnovnoškolcima ili za 
neke druge potrebite stvari u gradu, jer mislim da je to puno važnije nego da to uložimo u aplikaciju 
koja će nam dati informaciju da mi parkirnih slobodnih mjesta u centru grada nemamo.   Hvala.      
 
Brigitte Berulec:  
U proračunskoj stavci planirano za 2025. godinu kao kapitalni projekt je reciklažno dvorište, ustvari 
proširenje reciklažnog dvorišta, ako sam dobro razumjela. Mi imamo reciklažno dvorište u Svetoj 
Heleni, ja samo molim, kada je reciklažno dvorište izgrađeno u Svetoj Heleni, koje godine? 
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Hrvoje Košćec: 
Mislim 2017.  
    
 
Brigitte Berulec: 
 
Reciklažno dvorište se potpuno financiralo iz Fonda za zaštitu okoliša, nešto je Grad dao, jel tako? 
Natječaji su bili provedeni da se može prijaviti Fondu za zaštitu okoliša zbog gospodarenja otpadom i 
cijele priče koja se vrti oko zbrinjavanja otpada. Mene sada zanima, mi smo stavili u proračun za 2025. 
godinu 84.900 eura za plan proširenja reciklažnog dvorišta. Na koji način se došlo i koja je projekcija 
bila da se mora proširiti reciklažno dvorište? Koliko je to potrebno u ovom trenutku? Na koji način se 
došlo do toga, jer moje slijedeće pitanje, da znam pošto se došlo, na koji način, ako je to potrebno 
pozdravljam, dapače, reciklažno dvorište treba gradu, međutim, na koji način će se financirati, iz kojih 
sredstava će se financirati taj projekt? I da li će taj projekt uključivati, ono što je mene zaista zasmetalo, 
kad sam došla u reciklažno dvorište, da reciklažno dvorište nije projektirano sa nadstrešnicom. Ja sam 
išla na jako puno reciklažnih dvorišta, išla sam i u strane zemlje, i radila sam u Gospodarenju otpadom, 
to mi je bio dio posla, i zašto se rade nadstrešnice? Upravo zbog toga, koliko ja znam da u kontejnere 
u kojima je odlaganje, tu gdi se sortira otpad, da ne bude voda kad kiša pada, da ljudi koji dođu tamo 
po kiši mogu normalno i oni koji rade tamo mogu normalno odložiti taj otpad i sortirati ga. Da li Vi u 
tom sada sljedećem proširenju planirate jednu modernizaciju tog reciklažnog dvorišta, nadstrešnice, 
poboljšanja, da li će se otkupljivati zemlja, neće se otkupljivati zemlja, što je sada tu, evo, nejasno. 
Stavka je ta, projekcija  za 2026. je 307.300 eura, to je projekcija za 2026., e sad mene zanima ta razlika 
i ovo sve što sam pitala što se tiče reciklažnog dvorišta. Dapače, znamo da imamo isto tako 4000 eura 
za zbrinjavanje divljih deponija, opće se pitam da li će biti dovoljno 4000 eura za zbrinjavanje svih 
deponija jer smatram, i ne samo smatram, nego vidim na vrlo kratkoj relaciji kud prolazim da nalazimo 
vreće za smeće, šume su nam ponovno pune otpada. Koliko se odvaja i koliko građani imaju i koliko će 
nas zakačiti zakonska regulativa, plaćanje penala, to je jedna posebna tema. Međutim, pozdravljam, 
ako je to zaista potrebno, i prema kojoj analizi je to potrebno da utrošimo ta sredstva i zašto su ona 
sada u tome i projekcija je tako velika za 2026. godinu. Ja bih molila, ako se već to projektira, da stvarno 
tom projektu,  imamo nadstrešnicu, imamo moderno reciklažno dvorište kao primjer, kao članica 
Europske unije, i gradova i općina i cijelo, ne samo Zagrebačke županije nego i Hrvatske.  
             
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ja bih se osvrnula na prijedlog Proračuna 28 mil eura, sve bi to bilo jako lijepo kad ne bi 8.800.000 
odnosno 9.000.000 eura išli zaduživanja i 4.000.000 eura iz sredstava EU, što bi bilo dobro da ih 
realiziramo. Kao što ste vidli u realizaciji što zbog subjektivnih, što zbog objektivnih okolnosti, nismo 
baš tak dobri, pa mene zanima, zapravo to je 30% proračuna zaduživanja, 13,6 su europski fondovi, 
raste Vam rata kredita sa 126 na 300 i nešto hiljada na nivou godine, mene sad samo zanima, s obzirom 
na ta zaduženja, s obzirom na planiranje proračuna iz europskih fondova, za vrijeme Vaše vladavine 
gospodine gradonačelniče nabrojite mi što je izgrađeno iz sredstava europskih fondova, gdje je Grad 
bio nositelj projekta? Ne zanima me ono  gdje ste Vi bili pobočnici zbog zakonskih ili drugih osnova. 
Zanima me gdi je Grad bio nositelj projekta? Hvala.           
 
 
Hrvoje Košćec: 
Krenimo s lovstvom; gospodine Sambol, ne morate brinuti, ovdje se radi  o Planu zaštite divljači i iznos 
je na neki način dogovoren sa lovcima i zato je Grad podijelio lovačkim društvima na području grada 
zadatak za provedbu Plana zaštite divljači. Za to je predviđeno 4.500 eura, a ovih 9.000 eura je bilo 
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zbog nekih prethodnih aktivnosti, pa je to bila jedna iznimna situacija ali budite uvjereni ako bude 
potrebe povećati ćemo iznos sukladno situaciji na terenu.  
 
Što se tiče financiranja projekta „Pametni grad“ odnosno, u materijalima piše „pametni parking“, 
međutim to je samo jedan zajednički naziv za projekt koji obuhvaća više elemenata. Jedno je pametni 
parking , znači označavanje i monitoriranje  pet parkirališnih lokacija, drugi segment toga je pametna 
javna rasvjeta, gdje je ideja da sa jednog centralnog mjesta možemo upravljati javnom rasvjetom. 
Trenutno su to nekakvi astro satovi u svakoj trafo stanici koji se, žargonski rečeno „zblesiraju“ , pa onda 
nemamo usklađeno paljenje i gašenje javne rasvjete, na ovaj način bi se taj dio centralizirao. 
 
Treći segment je stanica za praćenje kvalitete zraka na području grada i četvrti segment je digitalizacija 
nekoliko procesa kroz proširenje aplikacije koju trenutno koristimo za potrebe većine gradskih 
aktivnosti.  
 
Prenamjena sredstava nije moguća zato jer smo mi taj projekt već prijavili na Fond zaštite okoliša i 
energetske učinkovitosti, za taj projekt smo već dobili sredstva, što znači da se taj projekt sufinancira 
nacionalnim sredstvima tako da će taj projekt onda i provesti.  
 
Što se tiče prenamjene sredstava za udžbenike mislim da smo ove godine pokrili 90 % svih udžbenika 
potrebnih za osnovne škole i 100 % udžbenika za srednju školu apsolutno za sve smjerove, planirali 
smo za iduću godinu neko malo povećanje iznosa, to bi trebalo biti dostatno da pokrijemo i tu razliku 
ukoliko ne bude nekih poremećaja, promjene udžbenika ili ne znam čega.  
 
Reciklažno dvorište; u trenutku kad smo mi krenuli u izradu reciklažnog dvorišta odnosno projektiranje, 
radilo se o parceli koja je bila zajednička sa pročistačem otpadnih voda u Sv. Heleni.  Obzirom da je po 
tadašnjem prostornom planu a koji je izglasan još tamo 2009. godine, jedini prostor bio predviđen na 
Cerovki, a na Cerovki nije bilo dovoljno prostora u stvarnosti za provedbu reciklažnog dvorišta, bili smo 
prisiljeni tražiti alternativnu lokaciju i u tom trenutku jedino lokacija u Svetoj Heleni je bila prihvatljiva, 
da ne kažem da su tada ljudi imali veliku averziju prema reciklažnim dvorištima, pogotovo u Sv. Heleni, 
zbog lošeg iskustva odlagališta otpada u Brezovcu Zelinskom, jer oni su doživljavali reciklažno dvorište 
kao novo odlagalište otpada. Zato smo i krenuli od Svete Helene i odvojili to na dvije parcele, odvojili 
smo parcelu gdje je ostao pročistač, formirali parcelu i tamo napravili reciklažno dvorište, koje je 
sufinancirano oko 60% od strane Fonda, dok je ostatak financiran od strane Grada.   Reciklažno dvorište 
funkcionira dobro, međutim raste količina otpada, pogotovo raste količina odvojenog prikupljanja 
otpada i zato smo već tada krenuli u otkup zemljišta i mislim da već  pet ili šest godina od kad smo 
otkupili zemljište odmah pored reciklažnog dvorišta i ono je već tada predviđeno za proširenje što je 
onda provedeno i kroz prostorni plan kao proširenje reciklažnog dvorišta. Također smo uvidjeli da 
tadašnji projektanti nisu očito imali manipulativnog prostora za nadstrešnicu tako da smo sada uz ovo 
proširenje planirali i izgradnju nadstrešnice koja će onda riješiti problem. Većina kontejnera tamo je 
zatvorena, problem su veliki kontejneri od 16 kubika, imaju ceradu ali je malo nezgodno za rukovanje 
tako da je u svakom slučaju planirana nadstrešnica.     
Imamo i povećanu količinu glomaznog otpada, tvrtke koje voze glomazni otpad ne dolaze baš svaki 
tjedan, što znači da nam treba malo više prostora za privremeno skladištenje takvog otpada i razmišljali 
smo o jednom malom uređaju za prerađivanje bio otpada koji bi također pozicionirali u Svetoj Heleni, 
tako da bi se osim proširenja kapaciteta značajno unaprijedilo sa nadstrešnicom i malo više 
manipulativnog prostora za rad svih službi. Zemljište je već otkupljeno prije nekoliko godina. 
Što se tiče divljih deponija… 
 
Brigitte Berulec: 
Izvor financiranja reciklažnog dvorišta? 
 
 



16 
 

Hrvoje Košćec: 
Izvor financiranja za sad nije u potpunosti definiran, znači, mi imamo nekakav ugovor sa fondom i 
prema tome postoji mogućnost određenog postotka financiranja, ali prvo treba napraviti projektno-
tehničku dokumentaciju da vidimo o kojem se iznosu radi i nakon toga ćemo ići u Fond vidjeti na koji 
način to možemo isfinancirati i u kojem iznosu. Ova financijska procjena zapravo je samo procjena, 
projektant reciklažnog dvorišta je dao procjenu prema svojem iskustvu obzirom na površinu zemljišta 
i površinu trenutnog reciklažnog dvorišta ali konačna projektantska cijena će se definirati nakon što se 
napravi glavni projekt. 
Divlje deponije, svjesni smo da ih ima na području grada, uz pomoć naših komunalnih redara 
pokušavamo to riješiti, imamo slučajeve da se te deponije nalaze na zemljištu ili Županijske uprave za 
ceste , ili Hrvatskih voda ili privatnih osoba koje su pokojne već sto godina i onda je malo teže riješiti 
te probleme, ali nastojimo ih rješavati promptno. Tu je i direktor Zelinskih komunalija, mislim da su mu 
najveći problem one vreće koje ljudi izbace iz auta direktno u kanal. To je jednostavno neshvatljivo, ali 
to je tako. Mogu reći da su Zelinske komunalije bile vrlo aktivne zadnjih godinu dana, tako da vrlo 
intenzivno zadužujemo i sve vikendaše. Samo činjenica da netko ima objekt je nekakav razlog za 
zaduživanje, ljudi tvrde da oni tu borave samo vikendom, poučeni iskustvom iz nekih južnijih gradova, 
definicija kaže: ako vikendicu koristite jedan jedini dan u godini smatra se da ju koristite cijelu godinu. 
Jer služba mora svaki put obići vašu lokaciju, a mi ne znamo da li će te vi doći u svoju vikendicu u 
siječnju, veljači ili u lipnju. Komunalac mora proći, kamion mora proći, to je fiksni dio usluge, a pošto 
nema podizanja kante, nema dodatnog troška. To je nekakav smjer u kojem pokušavamo povećati broj 
korisnika i smanjiti količinu odbačenog otpada. 
Što se tiče penala, žao mi je što niste imali mogućnost doći na Javnu tribinu jer ste bili spriječeni, ali 
upravo smo tamo dosta diskutirali o temi općenito prikupljanja otpada. Zanimljivo je da se kod nas 
povećava količina svog otpada, i miješanog i odvojenog, upravo iz razloga što su vikendaši počeli davati 
svoj otpad koji su očito prije ili vozili doma, ili u Zagreb ili otkud već dolaze, ili su bacali negdje na zelene 
otoke pa smo imali primjer zelenog otoka u Gornjem Psarjevu gdje  svaku nedjelju navečer pored 
stakla, plastike i papira stoji 10, 20 vreća miješanog komunalnog otpada.  
 
Dosta je promjena u tom Zakonu o prikupljanju otpada, penali će biti značajni, teško da ih se više može 
nazvati penali, imamo poticajnu naknadu za razvrstavanje otpada i postotak razvrstavanja, i naknada 
za odlaganje koju će plaćati oni koji imaju odlagališta, a oni će naravno prefakturirati onome koji im 
smeće dovozi.  Kako će biti kad taj zakon krene u primjenu od 01.01. to ćemo tek vidjeti, ali sigurno 
nam neće donijeti ništa dobroga. Jedino je rješenje izgradnja centra za gospodarenje otpadom, evo 
gospodin Tomašević je svečano najavio da kreću u projekat, da je to nezaustavljivo. Ali eto, ako bude 
gotov za 5-7 godina, mislim da možemo biti jako sretni i zadovoljni.  
Što se tiče Vaše izjave gospođo Jendriš da nismo bili dobri u realizaciji, ja se ne bih složio sa Vama,  ja 
mislim da je naša realizacija više nego dobra. 
MI smo svoj proračun od 2013. do danas učetverostručili. Rast države je bio 1,2,3 % godišnje, znači, 
kad to sve zbrojite, nećete doći do 50 % , a mi smo na nekakvih 400 % od proračuna koji je naslijeđen 
2013. godine. Realizacija, mislim da je izvrsna, o tome govore i EU fondovi, tražite da pobrojim sve one 
natječaje… 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ne natječaje, nego realizirane projekte… 
 
Hrvoje Košćec: 
 
… realizirane projekte gdje je Grad bio nositelj projekta, ja sad napamet sigurno ne mogu znati sve, ali 
sjetiti ću se samo kad sam došao u Grad 2013. da je žbuka otpadala sa zgrade Grada, mi smo se prijavili 
na natječaj i iz EU fondova kompletno energetski obnovili našu zgradu, zatim smo kompletno 
energetski obnovili zgradu Pučkog otvorenog učilišta, digitalizirali smo kino, nabavili iz EU fondova 
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projektor 2015. i ponovno sad 2024. godine. Zatim imate obnovu nerazvrstanih cesta od potresa  u 
vrijednosti od gotovo 5 mil. eura. Evo to su Vam samo neki od projekata.    Evo Vam Cerovka u realizaciji, 
evo Vam dječji vrtić, evo Vam energetska obnova starog dijela vrtića, izgradnja multifunkcionalnog 
sportskog centra kod bazena, znači igralište sa balonom, vježbalište na otvorenom itd. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Ja pitam za velike, ne ove od 80.000 urea… 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Govorim o projektima ukupne vrijednosti gotovo 16 mil eura. Kao četiri proračuna za vrijeme vladavine 
HDZ-a. 16 mil eura projekata koje je Grad sam realizirao. Ne spominjući tu vodoopskrbu i odvodnju 
gdje smo mi odradili veliki dio posla da se projekt uopće može realizirati u vrijednosti preko 8 mil. eura. 
Da ne kažem koliko smo sad u suradnji sa vodoopskrbom odradili priključaka dodatno uz ovaj projekt. 
A stalno pokušavate minorizirati projekt ZMC-a gdje su gradske službe odradile 90 % posla, i prijave na 
natječaj i sve ostalo, i gdje sad Crveni križ provodi taj projekt. Da, oni su bili nositelji projekta, ali to je 
zajednički projekt.  
I Udruga Srce koja je radila svoj projekt, surađivali smo.  Ne vidi se u financijama Grada i ne brojimo ga. 
Ali je investicija na prostoru grada i … 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
A tko je dao zemlju, za čije vladavine,  kad se već hvalimo? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Nemojte brkati; zemlja gdje se nalazi Udruga Srce je darovana za vrijeme HDZ-a,  gospodin Vlado 
Žigrović je potpisao darovanje zemlje, a zgrada Centra za stanovanje osoba s invaliditetom je rađena 
kasnije. Ja uopće ne želim umanjiti zasluge Vlade žigrovića za pokretanje Udruge Srce,  i to sam već 
nekoliko puta javno rekao, on je prepoznao kvalitetni program, ja zaista s time nemam problema. 
Dapače, ja bih volio da svi programi i projekti  koji su dobri i kvalitetni, da se iz mandata u mandat 
prenose, bez obzira tko sjedio na ovom mjestu. Ja zaista s time nemam problem. 
Bilo je puno projekata, imali smo konferenciju u ZMC-u prije nekoliko mjeseci gdje smo baš prezentirali 
sve projekte koje je Grad radio, i kolegica Kristina koja radi na EU projektima je izračunala petnaest i 
nešto miliona eura koje je baš Grad aplicirao.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Zanima me, pozitivno je, samo me zanima, ukupno ste prikazali 200.000 eura koje se odvaja za 
kastraciju životinja zbog prevencije bolesti i to je u redu. Od tih 200.000 eura koliki je udio koji ide u 
Cerje Pokupsko gdje mi šaljemo svoje napuštene pse? To nisam mogla nigdje pronaći.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Gotovo sve. Što se tiče cijelog tog projekta mi sufinanciramo udomljavanje pasa koji su zbrinuti s našeg 
područja… 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
To sam vidjela… 
 
Hrvoje Košćec: 
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Mikročipiranje, kastracije, sve to mi sufinanciramo i dužni smo po zakonu plaćati zbrinjavanje pasa u 
tzv. non killing sklonište, gotovo 90 % iznosa mislim da se odnosi na  samo zbrinjavanje u Cerju 
Pokupskom. Taj je natječaj išao po javnoj nabavi, sad pripremamo javnu nabavu za slijedeću godinu, a 
ja sam se već nekoliko puta žalio na nivou i Županije, pokušao sam par puta do nekih ministarstava 
doći; znači od kad je uveden taj zakon nama su se troškovi zbrinjavanja udeseterostručili. Sjećam se, 
2013., 2014., troškovi su iznosili negdje do 10.000 eura godišnje. Sada su nam troškovi preko 10.000 
eura mjesečno.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Pitam to iz jednog jednostavnog razloga; ako mi svake godine dajemo recimo 150.000 eura, mi imamo 
dosta gradske zemlje u manje napučenim sredinama, pa nama bi se isplatilo graditi sklonište za te 
životinje, zaposliti ljude, imamo veterinarsku stanicu i još možda potaknuti volonterizam ili naučiti 
djecu da se životinje ne ostavljaju. To vam je za četiri godine 600.000 eura.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ja sam već prije razgovarao sa našom Veterinarskom stanicom, ideja je bila da u nekakvoj suradnji 
pokrenemo izgradnju skloništa za pse na području Grada, ali oni u tom trenutku nisu bili spremni 
krenuti u takav projekt. Najmanji je problem sagraditi sklonište, problem ga je kasnije voditi i cijelu tu 
logistiku, zapravo pitanje je koliko  stvarno košta čuvanje tih životinja, tumačenje je da većina toga 
odlazi na hranu. Vi imate sad nekog malog psa koji ne jede skoro ništa, i imate velikog psa koji može 
čudo toga pojesti. Ja sam uvijek zainteresiran za razgovor sa bilo kim, da li Veterinarska stanica Sveti 
Ivan Zelina, da li netko drugi, da li neki privatni investitor, neki veterinar, to je sve relativno, nije opće 
bitno, možemo razgovarati o tome, ali po zakonu županija je ta koja bi trebala osigurati sklonište za 
pse, oni to nekako guraju gradovima, a bilo bi najbolje da županija napravi jedan županijski centar na 
nekakvoj tromeđi pa da pokrije Dugo Selo, Vrbovec i Zelinu, Ivanić, Križ, Kloštar… Velim, zahtjevno je i 
zato smo mi baš krenuli da sufinanciramo udomljavanje, da bi smanjili broj pasa u skloništu, jer mislim 
da je svakom psu puno bolje kod nekoga u kući i da sigurno ima bolje uvjete. To je veliki trošak, ali tako 
je kako je. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Onda bolje da se vrti u našem gradu , onda mi te novce dajemo  vama. 
 
Hrvoje Košćec: 
Ali trošak će i dalje biti… 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
Hoće, ali može se to iskoristiti … 
 
Brigitte Berulec: 
Možda će netko i nama plaćati. 
 
Hrvoje Košćec: 
Vjerujte, da ima tu velike zarade bilo već 20 samo u našem gradu. Evo, Vi otvorite , mi ćemo 
sufinancirati.  
 
 
Predsjednik zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
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MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 
 

„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
 Uz  9 glasova „za“ i 3 „protiv “ Gradsko vijeće je donijelo 
 

Proračun Grada Svetog  Ivana Zeline za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu 
 
KLASA: 400-02/24-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 
 
Tekst Proračuna Grada Svetog  Ivana Zeline za 2025. godinu i projekcije za 2026. i 2027. godinu nalazi 
se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
 
 

Točka 11. 

Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 
 

Kristina Gajger - viša stručna suradnica za proračun i financije, daje uvodno obrazloženje po točki 
dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Postavila bih jedno pitanje koje se odnosi na Turističku zajednicu; znači, planirana sredstva su 370.000 
eura, recite mi da li je ovo slučajno ili je greška u materijalima, broj manifestacija je bio prošle godine 
18, ove godine 12, a slijedeće godine 22.  Možda je ove godine 22 pa je to greška. Tamo gdje imate onu 
tablicu, broj noćenja, prosječno zadržavanje turista i broj manifestacija u istoj tablici.  
No dobro, svrha Turističke zajednice bila bi promocija grada i ponuda koje naš grad nudi. Iz iste te tablice 
vidimo da ti poslovi baš ne idu tako kako ja mislim da bi trebali biti, jer većina noćenja je rezultat rada 
privatnih poduzetnika i privatne poduzetničke ideje. Sve aktivnosti turističke zajednice ne mogu se 
opravdati rezultatom ako je 8100 noćenja rezultat rada turističke zajednice onda nas kao porezne 
obveznike svako noćenje košta 40-45 eura. Molim Vas gradonačelniče, Vi ste na čelu Turističke zajednice 
možete li Vi nama predočiti, Gradskom vijeću, ili direktorica Turističke zajednice,  poslovanje Turističke 
zajednice? Moj je upit, može li Gradsko vijeće dobiti na uvid poslovanje Turističke zajednice našeg 
grada?     
 
 
Darko Bistrički: 
 
Ovo je vezano uz točku Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Obzirom da je vezano na prethodnu točku ja ću odgovoriti; poslovanje Turističke zajednice grada je 
javno, izvještaj Turističke zajednice je objavljen na web stranici Turističke zajednice, detaljno izvješće o 
radu sa financijskim izvješćem. Znači, možete vidjeti pojedinačno po manifestacijama sve što treba 
vidjeti  i ja ne bih povezivao; nisu noćenja isključivo mjerilo turističke destinacije. Kad gledamo prije 10 
godina, u Zelini nije bila niti jedna kuća za odmor, sad ih ima više od 30.   Ja sam siguran da je direktorica 
Turističke zajednice dobrim dijelom zaslužna što ih ima toliko. Prvo, zato što smo još 2015. organizirali 
jednu edukaciju, prezentaciju, mogućnost bavljenja turizmom. Na osnovu toga je nekoliko osoba 
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krenulo, nakon toga se promoviralo dalje, svaka osoba koja želi otvoriti nešto odlazi u Turističku 
zajednicu i traži savjet. Dobiva savjet, uputi ju se šta mora napraviti, koja je procedura, kako dobiti 
kategorizaciju, znači sudjeluje, pomaže ljudima. Istina je da ljudi sami investiraju, to uopće nije upitno, 
ali Turistička zajednica se niti ne bavi investiranjem. Turistička zajednica mora raditi promociju 
destinacije, što i radi i najbolji primjer za to je film koji smo radili sa Samoborom i Jastrebarskim GO 
WINE, film koji je dobio nagrade u cijelom svijetu. Možete Vi klimati, ali ne znam kako možete potplatiti 
nekog da dobijete „zlatnog medu“ u Berlinu ili „zlatnu statuu“ u New Yorku za promotivni turistički film. 
Ja samo govorim o nekim segmentima. 
 
Drugo, broj manifestacija je povećan, značajno povećan, s time da se tu treba razlikovati posebno 
manifestacije gdje je Turistička organizator i gdje je Turistička suorganizator. Primjer, Moto i off road 
susreti gdje je organizator Moto i off road klub Sveti Ivan Zelina, a Turistička je suorganizator, za razliku 
od Svetoivanjskih dana i sličnih manifestacija gdje je Turistička organizator. Prema tome, svi podaci su 
Vam dostupni, ukoliko nešto nije, nema problema, svi izvještaji bi morali biti javni i nema nikakve tajne 
što radi Turistička zajednica, kompletne aktivnosti i izvješće i o radu direktorice Turističke zajednice i o 
radu same Turističke zajednice.  
 
Kristina Gajger: 
Možemo provjeriti podatak sa direktoricom Turističke zajednice.                 
 
Predsjednik zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
 Uz  9 glasova „za“ i 3 „protiv “ Gradsko vijeće je donijelo 
 
 

Odluku o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 
 

KLASA: 400-02/24-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst  Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu nalazi se u prilogu 
Zapisnika i njegov je sastavni dio.  
 

 
 

Točka 12. 
Donošenje Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 

2025. godinu 
 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 

 
Brigitte Berulec: 
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Na koji način Grad Sveti Ivan Zelina planira osigurati financijska sredstva za projekte građenje 
komunalne infrastrukture s obzirom na raspodjelu izbora financiranja navedenog u Programu? A ja ću 
navesti primjer zašto to pitam.  
Znači, projekt izgradnje rotora Sv. Helena – predviđeno financiranje isključivo iz prihoda od poreza u 
iznosu od 11.500 eura, a istovremeno projekt pametni pješački prijelaz predviđa višestruke izvore 
financiranja, uključujući i prihode od poreza od 228.750 eura i državni proračun od 30.000 eura. Zašto 
izgradnja rotora nema višestruke izvore financiranja, na takav način izgradnja bi bila jeftinija za porezne 
obveznike? Zašto nije višestruko financiranje i navedeno u Programu građenja nego samo financiranje 
za Grad, od 11.500, a ovdje su navedena financiranja iz drugih izvora? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Vrlo jednostavno, zato što Hrvatske ceste i Hrvatske autoceste ne zanimaju naši mali problemi a koji su 
nama veliki problemi. Zato smo mi prije nekoliko godina krenuli u izradu projektne dokumentacije, 
napravili smo idejni projekt i ishodovali lokacijsku dozvolu za rotor u Svetoj Heleni. Nakon toga smo 
pristupili izradi glavnog projekta, paralelno smo radili na otkupu zemljišta koje je bilo u privatnom 
vlasništvu. To smo uspjeli realizirati, međutim sad smo došli do trenutka kad bi trebali dobiti 
građevinsku dozvolu, ali je tu sad problem što imamo vlasništvo Hrvatskih voda, Hrvatskih cesta, 
Županijskih cesta, Grada Svetog Ivana Zeline i Republike Hrvatske. Gospođa Branka Hođa bila je i u 
Državnom odvjetništvu, pokušali smo naći neki modus da mi kao Grad ili otkupimo to zemljište ili 
dobijemo pravo građenja. Međutim i zbog novog zakona, prije se mogla dobiti dozvola bez obzira na 
to, sad je potrebno dokazivati taj pravni interes i zapravo smo, ajmo reći, na neki način, sad promijenili 
način kako ćemo to probati izgurati. Poslali smo dopis prema Hrvatskim cestama, i taj projekt će uči u 
projekt njihovog Odjela za održavanje i zapravo ćemo dogovoriti neki modus financiranja. U ovom 
trenutku još nemamo informaciju na koji način će to biti riješeno ali vjerujem da ćemo početkom iduće 
godine dobiti točan modus na koji način se taj kružni tok odnosno rotor može izgraditi. Tako da se ovih 
11.000 eura primarno odnosi na  završetak projektno tehničke dokumentacije koju smo mi ugovorili, 
mi bi tu projektno-tehničku dokumentaciju praktički predali Hrvatskim autocestama, a onda kasnije kad 
dobijemo potvrdu glavnog projekta i kad se naprave izvedbeni projekti, da se vidi koji je točan trošak, 
onda bi se išlo u realizaciju a tada ćemo i znati koji je naš udio sufinanciranja. Dosta je dinamična 
situacija po tom projektu, nemam Vam jednoznačni odgovor.             
Meni je nevjerojatno i žalosno da Republika Hrvatska i Hrvatske autoceste i Grad nismo ista država nego 
smo četiri različite države gdje ne možete dobiti dozvolu koja je i naš interes jer i naša cesta nerazvrstana 
se nalazi na petom kraku kružnog toka.   
 
Brigitte Berulec: 
 
I još sam nešto uočila; zanima me, čisto da mi se pojasni, planirani sveukupni troškovi pojedinih vrsta 
komunalne infrastrukture i kako su oni raspoređeni po projektima; npr. ukupni troškovi nerazvrstanih 
cesta  i javne površine na kojima nije dopušten promet motornih vozila iznosi 4.062.300 eura, od čega 
najveći projekat rekonstrukcija dijela državne ceste D3 jug, faza 5. s troškom 2.330.000 eura. Tu nisu 
pobrojani koji radovi su obuhvaćeni troškovnikom i što se planira napraviti oko toga.  Koji su to radovi 
plaćeni tim novcima i tim projektom vezanim za nerazvrstane ceste i javne površine, a veliki je novac u 
pitanju?   
 
Hrvoje Košćec: 
 
Pričamo o nerazvrstanim cestama i javnim površinama. Javne površine su nogostupi. Imate nogostup 
Donja Zelina – Goričica, u vrijednosti 2 mil eura plus PDV, imate Črečan – Pretoki - Hrastje koji je bio… 
 
Brigitta Berulec: 
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Nisu definirani radovi koji su obuhvaćeni tim troškovima i što se planira napraviti. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Jesu. U Posebnom dijelu Proračuna tamo Vam je raspisano sve i po izvorima financiranja, ovo je zapravo 
samo rekapitulacija prema vrstama građenja komunalne infrastrukture. Ali zapravo u Posebnom dijelu 
Proračuna mislim da je za svaku cestu raspisano. 
 
Anita Findri Ratkajec: 
 
U Programu piše točno po pojedinom projektu, imate baš za nogostup fazu 5. piše iznos koji se planira 
za izgradnju i posebno je naveden iznos za stručni naziv građenja i zaštitu na radu. I onda dolje su izvori 
financiranja. Taj ukupni iznos od 2.330.000 eura, a to je za završetak te faze 5.  koja je sad u tijeku, 
planiran je taj iznos. I dolje su izvori financiranja iz čega se on isto financira. Tako za svaki projekt piše 
dosta detaljno.    
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja sam samo pitala da mi se pojasni koji radovi su obuhvaćeni troškovnikom i što se planira napraviti. 
 
Anita Findri Ratkajec: 
 
Ne može se sad baš tu kopirati troškovnik, to je izgradnja nogostupa, piše u kojoj duljini i koja je to 
dionica, od Blaškovečke ulice, spoja sa državnom cestom do Ulice Vjekoslava Tkalca u Donjoj Zelini. Ne 
može se detaljnije… 
 
Brigitte Berulec: 
Ne može se detaljnije razraditi… 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Piše Vam; izgradnja faza 5, duljina 3120 metara, iznos 2.300.000 eura, pa imate rekonstrukciju 
proširenja DC D3 jug faza 1, izgradnja 600.000 eura.       
 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja sam isčitavala informativno; kako će Grad upravljati dugoročnim kreditnim zaduženjima predviđenim 
za realizaciju većih infrastrukturnih projekata poput rekonstrukcije dijela državne ceste D3 faza 5 
izgradnje javne garaže. Znači, u tekstu koji smo dobili, u tablicama koji su navedeni  izvori financiranja, 
kredit, komunalni doprinos, prihodi od poreza, EU fondovi, nije jasno hoće li planirani iznos iz tih izvora 
biti pravovremeno osigurani? 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Trebali bi biti. Nema para, nema rada. Malo se šalimo, ali ja zaista ne vidim problem. Mi smo i za 2024. 
godinu planirali kredit za izgradnju nogostupa. Međutim, obzirom da su neki projekti obustavljeni pošto 
nije bilo EU financiranja, obzirom da smo na nekim projektima manje potrošili, ili na nabavi dobili nižu 
cijenu, uglavnom, nije bilo potrebe da dižemo kredit na izgradnju nogostupa. Takva je bila situacija ove 
godine. Da je bilo potrebe onda bi vjerojatno na Vijeću razgovarali o zaduženju za izgradnju nogostupa 
D3 jug faza 5. Trenutno se ona financira iz temeljnih prihoda Grada i u ovom trenutku nema potrebe za 
kreditom, iako smo ga planirali za 2024. Za 2025. ono što je jasno i nedvosmisleno da nam treba kredit 
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za završetak izgradnje vrtića, za taj vrtić dobili smo nešto manje od 2 mil eura sufinanciranja, zbog rasta 
cijena na tržištu i svega ostalog ta cijena je preko 7 mil eura plus opremanje, znači otprilike, procjena je 
da nam treba 5,4 mil eura kreditnog zaduženja za dovršetak izgradnje vrtića.  
 
A što se tiče samih nogostupa, pratiti ćemo dinamiku izgradnje, pratiti ćemo prihode Grada, i prema 
tome ćemo pred ovo Gradsko vijeće doći sa prijedlogom zaduženja ili nećemo doći sa prijedlogom 
zaduženja. Ali sigurno ne bi započinjali projekte za koje nismo sigurni da ih možemo isfinancirati. 
Apsolutno nemamo niti jednog potraživanja naših komitenata, dobavljača, kako god želite, a da nismo 
platili najkasnije do datuma valute. Najčešće plaćamo i prije samog datuma valute. 
 
Brigitte Berulec: 
 
Zato Vas pitam da mi objasnite, jer se konkretno za taj veći projekat poput rekonstrukcije DC D3 faza 5 
oslanja se na kredit od 2.300.000 eura. U isčitavanju nisam vidjela jasno podatke o uvjetima i statusu 
odobrenja tog kredita pa onda … 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Kredita još nema, da bi se uopće mogao provesti natječaj Gradsko vijeće prvo proračunski donosi 
proračun, nakon toga se prikupljaju ponude Javnim pozivom, kad se prikupe sve ponude predlaže se 
najpovoljnija ponuda ovom Gradskom vijeću i Gradsko vijeće donosi Odluku o zaduženju.                    
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Ja sam jako sretna zbog tog projekta Dječjeg vrtića u Donjoj Zelini i vidjela sam kolika je njegova ukupna 
cijena, a da li bi mogli malo obzirom da je demografija sad „in“, preko Ministarstva demografije, preko 
Županije smanjiti svoj udio Grada.  
 
 
Hrvoje Košćec: 
Dapače.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Drugo pitanje su one nerazvrstane ceste koje mene bole. Lani smo govorili o 70 kilometara, vidim da je 
većina sredstava od ovih 4 mil vjerojatno ide onda na nogostupe, da je tako planirano. Da li mi tijekom 
ove godine planiramo nekoliko kilometara i koliko kilometara nerazvrstanih cesta i ako da, koje su to za 
ovu godinu.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Asfaltiranje nerazvrstanih cesta ne radi se kroz Program gradnje komunalne infrastrukture nego kroz 
Program održavanja. Tamo je predviđeno, ako se dobro sjećam, 1 mil eura općenito za radove na 
nerazvrstanim cestama. U ovom trenutku nema popis koje će biti, u siječnju ćemo napraviti popis cesta 
koje se planiraju asfaltirati u prvom dijelu iduće godine.  
 
Eva Jendriš Škrljak: 
 
Hoće li biti javno objavljeno na stranicama Grada? 
 
Hrvoje Košćec: 
 



24 
 

Možemo objaviti. 
 

 
Predsjednik zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
 
Uz  9 glasova „za“ i 3 „protiv“ Gradsko vijeće je donijelo 

 
Program građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 

 
KLASA: 363-01/24-01/13 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
Tekst Programa građenja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. 
godinu  nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio.  

 
 

Točka 13. 

Donošenje Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline 
za 2025. godinu 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Brigitte Berulec: 
 
Ja bih samo pojašnjenje, npr. u članku 2. opis „održavanje nerazvrstanih cesta“ spominje se 
raskopavanje postojećeg asfalta, frezanje i zamjena podtla, međutim u financijskom planu u članku 3. 
nije mi jasno naznačeno ili ne mora biti kako su ove specifične radnje povezane s točno predviđenim 
iznosima za tekuće i investicijsko održavanje i zanima me, moje pitanje je, da li ovaj opis poslova koji 
sam napomenula , održavanje komunalne infrastrukture odgovara predviđenim financijskim 
sredstvima. Vjerojatno ćete reći da da, naravno jer ste to posložili i napravili ali mene zanima da li oni 
nisu specificirani ni navedeni pa zato pitam zbog toga.  Nije točno navedeno kolika će biti cijena recimo 
zamjena podtla, međutim, ili to stoji negdje drugdje.   
 
Hrvoje Košćec: 
 
Moram priznati da ne razumijem baš sasvim pitanje. Kakve cijene? Znači, mi imamo konkretno za 
održavanje nerazvrstanih cesta ugovor sa izvođačem koji prema svojem ponudbenom cjeniku radi i 
frezanje i asfaltiranje i sve ove radnje. Dio radova rade nam Zelinske komunalije, konkretno zamjenu 
podložnog tla, navoz kamena i pripremu za asfaltiranje tako da Vam se svi ti radovi nalaze u članku 3. 
stavak 1. alineja 2. usluga tekućeg i investicijskog održavanja u iznosu od 1 mil eura. Prema tome, tu je 
onda i navoz kamena, priprema i asfaltiranje, uređenje bankina, sve je u toj stavci.      
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Nama je nemoguće u ovom trenutku zanati koliko će biti kamena, koliko neće biti. Zato što kad dođete 
na dotičnu prometnicu onda možete utvrditi kolika je zbijenost same površine, samog tla i da li treba 
navažati puno kamena ili malo. Postoje putevi koji su navažani zadnjih 20 godina i gdje je dobra podloga 
a imamo puteva kao što smo imali sad nedavno u Paukovcu gdje je praktički malo kamena bilo na blatu. 
Prema tome mi smo svih 150, 200 metara ceste morali kompletno otkopati, postaviti geotekstil, nasipati 
novi kamen, zavaljati i poasfaltirati. Tako da odnos kamena i asfalta varira ovisno o prometnici, mi 
procjenjujemo ugrubo koliko to bude, konačni obračun ide po izvršenju.  
 
Brigitte Berulec: 
 
Evo, čisto da mi se razjasni vezano uz to, a isto me zanima za održavanje javnih površina, detaljno je 
obuhvaćeno u Programu uključujući i specifične lokacije. Znači, pomoćno igralište NK Zelina, prostor uz 
kolektor, to su nekakve specifične lokacije i dali je potrebno ili ja bi voljela da je naznačeno pošto su to 
specifični zadaci, jasno kolika financijska sredstva je predviđeno za takve lokacije i za takvu košnju tih 
specifičnih lokacija koja nije ovdje navedena. One kao takve su obuhvaćene  kao održavanje javnih 
površina. 
 
Hrvoje Košćec: 
 
Ovo je proračun koji ugrubo definira stavke, međutim mi sa Zelinskim komunalijama imamo ugovor koji 
detaljno propisuje svaku stavku gdje je pobrojana svaka nerazvrstana cesta u svojoj dužini, gdje je 
pobrojana svaka katastarska čestica sa svojom površinom gdje Zelinske komunalije obavljaju košnju sa 
definicijom da li se kosi dva puta tjedno, jedanput mjesečno, tri puta godišnje, dva puta godišnje, sve 
je to razrađeno u detalje.  
 
Brigitte Berulec: 
Ja sam samo iščitala… 
 
Hrvoje Košćec: 
To su grube brojke, gdje bi došli kad bi sve pojedinačne stavke ovdje raspisivali, proračun ima 2000 
stavaka.                
 
Brigitte Berulec: 
To me zanima jednostavno zbog toga što financijski plan prati sve te specifične stvari. Ali ja mislim da 
je tih par specifičnih stavki moglo biti napisano recimo koliko su one kao takve jer ne kose se tri puta 
godišnje nego se one održavaju kroz godinu na tjednoj bazi.  
 
Hrvoje Košćec: 
 
Gledajte, moglo bi se ulaziti u takve detalje, ali isti ljudi koji rade na održavanju terena, kose travu i 
okolo, nekad više, nekad manje, nekad treba prskati, nekad ne treba, imate oscilaciju na nivou godine. 
Mislim da nema smisli ulaziti, pogotovo ne u proračunu u takve detalje jer je to samo gomilanje 
nekakvih podataka.       
 
Predsjednik zatvara raspravu i daje prijedlog na glasovanje.  
 
„Za“ usvajanje prijedloga glasali su: 
DARKO BISTRIČKI,  MARIO DUKARIĆ,  ZORAN FUČKAN, ŽELJKA JAREC BUKAL,  MLADEN JURIŠKOVIĆ,  
MARIJA KRALJ,  JASNA NOVAKOVIĆ-MARKOVIĆ, BERISLAV RATKAJEC, ANICA TRCAK 

 
„Protiv“ su glasali: BRIGITTE BERULEC, EVA JENDRIŠ ŠKRLJAK, IVICA SAMBOL 
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Uz  9 glasova „za“ i 3 „protiv“ Gradsko vijeće je donijelo 
 
 

Program održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. 
godinu 

 
KLASA: 363-01/24-01/14 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
 

Točka 14. 
Donošenje Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2025. godinu 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

Program utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2025. godinu 
 
KLASA: 321-01/24-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst Programa utroška sredstava šumskog  doprinosa za 2025. godinu nalazi se u prilogu Zapisnika 
i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 15. 
Donošenje Programa javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2025. godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  

Program javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline  za 2025. godinu 
 

KLASA: 611-02/24-01/05 

URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 

Tekst Programa  javnih potreba u kulturi Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu nalazi se u 
prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
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Točka 16. 
Donošenje Programa javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 

 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

Program javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 
 
KLASA: 620-01/24-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 

 
Tekst Programa  javnih potreba u sportu Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu nalazi se u 
prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
 

Točka 17. 

Donošenje Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

Program financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 
 
KLASA: 550-01/24-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst Programa financiranja potreba socijalne skrbi Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu nalazi 
se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 
Točka 18. 

Donošenje Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u 
Gradskom vijeću i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2025. godinu 

 
 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika daje 
uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

Odluku o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću i 
članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2025. godinu 
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KLASA: 012-03/24-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-4 
 
Tekst Odluke o rasporedu sredstava za financiranje političkih stranaka zastupljenih u Gradskom vijeću 
i članova Gradskog vijeća izabranih s liste grupe birača za 2025. godinu nalazi se u prilogu Zapisnika i 
njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 19. 
Donošenje 

 
A) Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2024.     

              godinu 
B) Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025.      

godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine 
 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlozi su dati na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 
a)Analizu o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2024. godinu 
 
KLASA: 240-01/24-01/06 
URBROJ:0238-30-01/01-24-2 
 
B) Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025.   
     godinu s financijskim učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine 
 
KLASA: 240-01/24-01/07 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekstovi Analize o stanju sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za  2024. 
godinu i Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025.  godinu 
s financijskim učincima za razdoblje od 2025. do 2027. godine nalaze se u prilogu Zapisnika i njegov 
su sastavni dio. 
 
 

Točka 20. 
Donošenje  Odluke  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda na području 

Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 
 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
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Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

Odluku  o  donošenju  Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda na području Grada Svetog 
Ivana Zeline za 2025. godinu 

 
KLASA:  240-01/24-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst Odluke o donošenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda na području Grada Svetog 
Ivana Zeline za 2025. godinu nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 

Točka 21. 
Donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. 

godinu 
 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  

 
Godišnji plan davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu 

 
KLASA: 363-01/24-01/15 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Tekst Godišnjeg plana davanja koncesija na području Grada Svetog Ivana Zeline za 2025. godinu nalazi 
se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio. 
 
 
 

Točka 22. 
Donošenje 

A) Zaključka o prijedlogu razrješenja mrtvozornika za područje Grada Svetog Ivana Zeline   
B) Zaključka o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Grada Sv. Ivana Zeline 

 
Dragutin Mahnet – pročelnik Upravnog odjela za poslove Gradskog vijeća i gradonačelnika daje uvodno 
obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlozi  su dati na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

A) Zaključak o prijedlogu razrješenja mrtvozornika za područje Grada Svetog Ivana Zeline  
  

I. 
Predlaže se Županijskoj skupštini Zagrebačke županije razrješenje Maje Turković Dananić, 

dr.med. s dužnosti mrtvozornika za područje Grada Svetog Ivana Zeline.  
 

II. 
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Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, dostavlja se Zagrebačkoj županiji i objavit 
će se u „Zelinskim novinama” službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 500-01/24-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-24-6 
 
 

B) Zaključak o prijedlogu imenovanja mrtvozornika za područje Grada Sv. Ivana Zeline 
 

I. 
Predlaže se Županijskoj skupštini Zagrebačke županije da se Juraj Viza iz Vrbovca, Livadarska 

ulica 4 i Vladimir Antolović iz Sv. Ivana Zeline, Ulica Ivana Žigrovića - Pretočkog 16 imenuju 
mrtvozornicima za područje Grada Svetog Ivana Zeline.  
 

II. 
Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja, dostavlja se Zagrebačkoj županiji i objavit 

će se u „Zelinskim novinama” službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 

KLASA: 500-01/24-01/04 
URBROJ: 238-30-01/01-24-7 
 
 

Točka 23. 
Donošenje Odluke o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjeni  Pravilnika o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 
 
Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 
Odluku o davanju suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o izmjeni  Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće 
 

I. 
 Daje se suglasnost na Prijedlog Pravilnika o izmjeni  Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
načinu rada Dječjeg vrtića Proljeće, utvrđen od Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Proljeće na 69. sjednici 
održanoj dana 20. studenoga 2024. godine, a koji Prijedlog je sastavni dio ove Odluke. 
  

II. 
Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u „Zelinskim novinama” 

službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 601-01/24-01/03 
URBROJ: 238-30-01/01-24-3 
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Točka 24. 

Donošenje Odluke o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa „HBOR- 
subvencija kredita“ 

 
Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 

 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  

 

Odluku o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa „HBOR- subvencija kredita“ 
 

KLASA: 403-02/20-01/01 
URBROJ: 238-30-01/01-24-25 

 

Tekst Odluke o uključivanju Grada Svetog Ivana Zeline u provedbu Programa „HBOR- subvencija 

kredita“ nalazi se u prilogu Zapisnika i njegov je sastavni dio 

 

 

Točka 25. 

Donošenje Izmjena Programa mjera potpora male vrijednosti u poljoprivredi Grada Svetog Ivana 
Zeline za razdoblje 2021. do 2027. godine 

 

Anita Findri Ratkajec – pročelnica Upravnog odjela za stambeno-komunalne djelatnosti i zaštitu okoliša 
daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu poziva za sjednicu. 

 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 

 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  

 
Izmjene Programa mjera potpora male vrijednosti u poljoprivredi Grada Svetog Ivana Zeline za 

razdoblje 2021. do 2027. godine 
 
KLASA: 320-01/21-01/05 
URBROJ: 238-30-01/01-24-24 
 

Točka 26. 
Donošenje Odluke o grafičkom prikazu ulice u naselju Svetom Ivanu Zelini na području 

Grada Svetog Ivana Zeline 

Branka Hođa – pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, normativne, upravno-pravne i 
ostale poslove, daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koju su vijećnici primili u prilogu 
poziva za sjednicu. 
 
Predsjednik Darko Bistrički otvara raspravu. 
 
Pod ovom točkom nema rasprave, prijedlog je dat na glasovanje i Gradsko vijeće jednoglasno donosi  
 

Odluku o grafičkom prikazu ulice u naselju Svetom Ivanu Zelini na području Grada Svetog Ivana 
Zeline 

https://www.zelina.hr/portal/ustroj/sjednice-gradskog-vijeca/item/3715-18-12-2024-20-sjednica-gradskog-vijeca.html
https://www.zelina.hr/portal/ustroj/sjednice-gradskog-vijeca/item/3715-18-12-2024-20-sjednica-gradskog-vijeca.html
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Članak 1. 

 Ovom Odlukom utvrđuje se grafički prikaz ulice na području Grada Svetog Ivana Zeline u 
naselju Svetom Ivanu Zelini i to prema sljedećoj tablici: 
 

Redni 
broj 

Matični broj i ime naselja Redni broj 
ulice/trga 

Ime ulice/trga 

1. 062049 Sveti Ivan Zelina 0034 Ulica hrvatskih branitelja 
 

Grafički prikaz ulice iz stavka 1. ovog članka i to staro stanje označeno ljubičastom linijom te 
novo stanje označeno crvenom linijom prikazan je na Kartografskim prikazima koji se nalaze u 
privitku ove Odluke i čine njezin sastavni dio.  
 

Članak 2. 
 Nalaže se gradonačelniku Grada Svetog Ivana Zeline da dostavi ovu Odluku nadležnom tijelu: 
Republici Hrvatskoj, Državnoj geodetskoj upravi i Područnom uredu za katastar Zagreb, Odjelu za 
katastar nekretnina Sveti Ivan Zelina, kako bi se obuhvat ulice iz članka 1. ove Odluke evidentirao u 
Registru prostornih jedinica Državne geodetske uprave Republike Hrvatske sukladno ovoj Odluci.  
  

 
Članak 3. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmoga dana od dana objave u „Zelinskim novinama“, 
službenom glasilu Grada Svetog Ivana Zeline. 
 
KLASA: 932-01/24-01/02 
URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
 
Sjednica je završila s radom u 20,33 sati.  
 

KLASA: 024-06/24-01/05 

URBROJ: 238-30-01/01-24-2 
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